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Protokół Nr LXIV/2024 

z Sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 29 kwietnia 2024r. 

 

 

LXIV Sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1500  Przewodniczący Rady 

Powiatu Andrzej Olech. Przewodniczący Rady Powiatu przywitał wszystkich radnych, 

naczelników wydziałów i kierowników jednostek, wszystkich obecnych na sali, a następnie 

stwierdził, że w dniu dzisiejszym  podejmowane  uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych 

na dzisiejszej Sesji jest 15 radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzisiejszych obrad, który przedstawia 

się następująco:  

 

 Porządek obrad:  

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne:  

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 1.2/zatwierdzenie porządku obrad,  

1.3/zatwierdzenie protokołu z LXIII Sesji Rady Powiatu w Kluczborku.  

2. Podjęcie uchwał:  

2.1/zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2024  

2.2/w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  

2.3/w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Kluczborskiego  

2.4/w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kluczborku za rok 2023 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pieczy zastępczej 

oraz sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej.  

3. Ocena zasobów pomocy społecznej powiatu kluczborskiego za rok 2023.  

4. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Kluczborku w 2023 roku.  

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy powiatu kluczborskiego z organizacjami 

pozarządowymi w 2023 roku.  

6.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  

od 11.03.2024r. do 05.04.2024r.  

7.Wolne wnioski.  

8.Zamknięcie obrad. 

 

Do porządku nie wniesiono uwag w związku z czym Przewodniczący Rady przystąpił  

do głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. W głosowaniu radni przyjęli 

powyższy porządek obrad. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15)  

Artur Nowak, Marcin Michalski, Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Magdalena 

Durecka, Zdzisław Pelc, Mariusz Pieńkowski, Celina Zając, Andrzej Olech, Robert Wietrzyk, 

Damian Buła, Norbert Waliczek, Jarosław Przybył, Lesław Czernik  

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3)  

Przemysław Panicz, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił protokół z LXIII Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag do protokołu i jednogłośnie przyjęli go. 
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Wyniki imienne: 

ZA (15)  

Jakub Goliński, Marcin Michalski, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk, 

Magdalena Durecka, Lesław Czernik, Celina Zając, Damian Buła, Zdzisław Pelc, Andrzej 

Olech, Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Artur Nowak, Norbert Waliczek  

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3)  

Przemysław Panicz, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel 

 

Do punktu 2.1 porządku obrad 

Przewodniczący Rady przeszedł do omówienia projektów uchwał. Pierwsza z nich to projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 

2024. W związku z brakiem uwag przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15)  

Ryszard Okaj, Marcin Michalski, Jarosław Przybył, Mariusz Pieńkowski, Zdzisław Pelc, 

Jakub Goliński, Norbert Waliczek, Robert Wietrzyk, Maciej Sitek, Lesław Czernik, Artur 

Nowak, Celina Zając, Andrzej Olech, Magdalena Durecka, Damian Buła  

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3)  

Przemysław Panicz, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr LXIV/394/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2024. 

 

Do punktu 2.2  porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący przedstawił radnym kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15)  

Marcin Michalski, Jakub Goliński, Artur Nowak, Norbert Waliczek, Robert Wietrzyk, 

Jarosław Przybył, Zdzisław Pelc, Maciej Sitek, Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Damian Buła, 

Andrzej Olech, Celina Zając, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski  

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3)  

Przemysław Panicz, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr LXIV/395/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej. 
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Do punktu 2.3 porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na Starostę Kluczborskiego. W związku z tym, że na sali obecny był skarżący Przewodniczący 

Rady pozwolił mu zabrać głos. Skarżący powiedział, że Skarga na Starostę Kluczborskiego, która 

dzisiaj jest rozpatrywana dotyczy nieudzielenia odpowiedzi na jego wniosek z dnia 9 stycznia 

2023 roku. Wniosek dotyczył przeprowadzenia kontroli w Stowarzyszeniu Samodzielne Koło 

Terenowe nr 111 Społecznego Towarzystwa Oświatowego w Kuczborku, nad którym Starosta 

Kluczborski sprawuje nadzór. Skarżący powiedział, że ostatnią korespondencję od Starosty 

Kluczborskiego w tej sprawie otrzymał 9 sierpnia 2023 roku. To jest 8 miesięcy od złożenia jego 

wniosku. Skarżący mówił, że otrzymał wtedy do wiadomości pismo skierowane do Zarządu 

kontrolowanego stowarzyszenia, w którym Starosta Kluczborski wzywa Zarząd do niezwłocznego 

uzupełnienia zapytań i wyjaśnień. Wnoszący skargę zapytał czy takie pismo można uznać  

za zawiadomienie wnioskodawcy o sposobie załatwienia wniosku? Jego zdaniem nie. Skarżący 

twierdzi, że zgodnie z artykułem 25 ust. 1 ustawy prawo o stowarzyszeniach organ nadzorujący 

sprawuje nadzór nad działalnością stowarzyszenia wyłącznie w zakresie zgodności ich działania  

z przepisami prawa i postanowieniami statutu. Skarżący powiedział, że o kontrolę w tym zakresie 

zawnioskował 15 miesięcy temu. Ponadto wnoszący skargę powiedział, że zgodnie  

z art. 63 Konstytucji Rzeczpospolitej Polskiej, każdy ma prawo składać petycje, wnioski i skargi 

w interesie publicznym, własnym lub innej osoby za jej zgodą do organu władzy publicznej. I taki 

wniosek złożył. Wnoszący skargę powiedział, że zgodnie z art. 244 §1 ustawy prawo  

o stowarzyszeniu, ustawy kodeks postępowania administracyjnego, organ jednostki samorządu 

terytorialnego ma nie więcej niż miesiąc na załatwienie wniosku, a zgodnie z §2 tego samego 

artykułu organ ma obowiązek zawiadomienia wnioskodawcy o sposobie załatwienia jego 

wniosku, a do dzisiaj takiej informacji nie otrzymał od Starosty Kluczborskiego. W związku  

z powyższym wnoszący skargę zastanawia się na jakiej podstawie Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji stwierdziła, że nie ma przesłanek potwierdzających zarzuty, w jego skardze  

z dnia 12 lutego 2024 roku, skoro od ponad roku nie otrzymał odpowiedzi na jego wniosek  

od Starosty Kluczborskiego. Skarżący twierdzi, że został radnym zaprezentowany projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem, który broni Starosty Kluczborskiego przed mieszkańcem powiatu. 

W uzasadnieniu do tej uchwały nie ma ani słowa o sposobie załatwienia jego wniosku i kiedy taką 

odpowiedź od Starosty Kluczborskiego otrzymał. Wnoszący skargę twierdzi, że świadczy  

to jedynie o tym, że w tym sporze ma rację. Skarżący powiedział, że od prawie 20 lat  

jest prezesem Zarządu Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Dolina Stobrawy, działa również 

w organach lub strukturach kilku innych organizacji pozarządowych. Przez ponad 10 lat  

był pracownikiem Urzędu Miejskiego w Kluczborku. Mówi  o sobie, że jestem lepiej 

przygotowany do konfrontacji z machiną urzędniczą niż inny, mniej doświadczony mieszkaniec 

naszego powiatu; a właśnie dzisiaj machina urzędnicza próbuje mu pokazać kto ma władzę  

i ten kto ma władzę, ma rację. Apeluje do radnych, żeby jako radni powiatu kluczborskiego 

wybierani przez mieszkańców tego powiatu w wyborach bezpośrednich i reprezentujący 

mieszkańców w samorządzie powiatowym z dużą uwagą przyjrzeli się tej skardze i każdej 

kolejnej. Każdy obywatel powinien mieć przekonanie, że w konfrontacji z władzą ma swoich 

przedstawicieli w samorządzie powiatowym, którzy będą strzegli jego interesów. Skarżący 

przypomniał, że każdy z radnych na początku kadencji składał uroczyste ślubowanie, rzetelnie  

i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów 

Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej 

powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej 

Polskiej". I tylko o to skarżący dzisiaj prosi radnych. Głos zabrał Przewodniczący Rady, który 

zapewnił skarżącego, że każda skarga jest rozpatrywana w sposób sumienny i do każdej radni 

podchodzą w bardzo poważny sposób. Przewodniczący Rady powiedział, że wypowiedź  

na temat machiny urzędniczej nie do końca jest właściwą wypowiedzią i trochę to dotyka 
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wszystkich radnych. Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, który 

powiedział, że Komisja oczywiście badając sprawę, wysłuchała jednej i drugiej strony. 

Członkowie Komisji mieli pismo od Pana Radcy Prawnego. Komisja jednogłośnie uznała 

skargę za bezzasadną. W sumie to nie było w żadnej sytuacji, tematów, które dla członków 

Komisji byłyby niejasne. Głos zabrał Przewodniczący Rady, który podkreślił, że Komisja 

analizowała tą skargę opierając się na pomocy Radców Prawnych. Temat był omawiany  

na posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji. Głos zabrała Wiceprzewodnicząca rady Pani 

Celina Zając, która powiedziała, że przysłuchując się trochę pogubiła się w skardze. 

Wiceprzewodnicząca twierdzi, że Skarżący powinien sprawdzić kompetencje Starosty. Czyli,  

jak Starosta sprawuje nadzór, to należy sprawdzić, czy ma również kompetencje  

do kontrolowania. Dodała, że ze skargi wynika to, że obieg dokumentów nie nastąpił w terminie.  

I wtedy takie skargi składa się do Wojewody, a nie do Rady Powiatu. Głos zabrał Skarżący 

mówiąc, że Starosta Kluczborski, sprawując nadzór nad organizacją pozarządową, może 

wnioskować o pisma, o uchwały i wyjaśnienia. I na podstawie tego powinien udzielić  

mu odpowiedzi. Kontynuując wnoszący skargę powiedział, że odpowiedzi nie otrzymałem  

do dnia dzisiejszego, zgodnie z KPA, Starosta powinien mi udzielić takiej odpowiedzi  

w przeciągu miesiąca. Piętnaście miesięcy minęło i odpowiedzi nie otrzymał. Skarżący zadał 

pytanie do Przewodniczącego Komisji Skarg i Wniosków. Czy Komisja Skarg i Wniosków 

widziała odpowiedź potwierdzającą, że ja ją otrzymałem, że do mnie została wysłana, odebrana, 

odpowiedź w sprawie wniosku, który złożyłem? Głos zabrał Pan Starosta, który powiedział,  

że skarga dotyczyła między innymi udostępnienia również protokołu kontroli. A przepisy  

nie przewidują, nie nakazują sporządzania protokołu z kontroli. Co innego jest nadzór  

nad stowarzyszeniem, a co innego kontrola.  Starosta przypomniał również, że Skarżący pisał  

już na niego ponaglenie do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, które jasno wyjaśniło,  

że nawet nie jest stroną w tym postępowaniu. Samorządowe Kolegium Odwoławcze oddaliło 

ponaglenie. Natomiast jeśli chodzi o stowarzyszenie, to rządzą się poprzez swoje organy 

statutowe. Więc jeśli jest jakiś problem w stowarzyszeniu, to ten problem powinno załatwić 

stowarzyszenie. Natomiast Starosta Kluczborski, zgodnie z przepisami, prowadzi nadzór  

nad stowarzyszeniem, inne problemy należy niestety rozwiązywać sami. W związku z brakiem 

dodatkowych zapytań Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13)  

Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Andrzej Olech, Robert Wietrzyk, Artur Nowak, 

Zdzisław Pelc, Norbert Waliczek, Lesław Czernik, Marcin Michalski, Jarosław Przybył, 

Damian Buła, Mariusz Pieńkowski  

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  

Celina Zając, Magdalena Durecka  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3)  

Przemysław Panicz, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr LXIV/396/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę 

Kluczborskiego.  

 

Do punktu 2.4 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący przedstawił radnym kolejny projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku za rok 2023 

wraz z wykazem potrzeb w zakresie pieczy zastępczej oraz sprawozdanie z efektów pracy 

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. W związku z brakiem zapytań Przewodniczący 
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zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Jeden z radnych opuścił salę posiedzeń, wobec 

czego na sali obecnych było 14 radnych. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14)  

Robert Wietrzyk, Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Celina Zając, Magdalena 

Durecka, Artur Nowak, Marcin Michalski, Norbert Waliczek, Jakub Goliński, Lesław 

Czernik, Jarosław Przybył, Andrzej Olech, Damian Buła  

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4)  

Przemysław Panicz, Zdzisław Pelc, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr LXIV/397/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku za rok 2023 wraz z wykazem potrzeb 

w zakresie pieczy zastępczej oraz sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej. 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady kolejno przedstawił ocenę zasobów pomocy społecznej powiatu 

kluczborskiego za rok 2023. W wyniku głosowania radni przyjęli powyższą informację. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14)  

Jakub Goliński, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Artur Nowak, Magdalena Durecka, Andrzej 

Olech, Norbert Waliczek, Mariusz Pieńkowski, Marcin Michalski, Maciej Sitek, Celina Zając, 

Jarosław Przybył, Lesław Czernik, Damian Buła  

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4)  

Przemysław Panicz, Zdzisław Pelc, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel 

 

Do punktu 4 porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady kolejno przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej 

Policji w Kluczborku w 2023 roku. W wyniku głosowania radni przyjęli powyższe 

sprawozdanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14)  

Mariusz Pieńkowski, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Marcin Michalski, 

Robert Wietrzyk, Artur Nowak, Jakub Goliński, Norbert Waliczek, Celina Zając, Lesław 

Czernik, Andrzej Olech, Magdalena Durecka, Damian Buła  

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4)  

Przemysław Panicz, Zdzisław Pelc, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel 
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Do punktu 5 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący przedstawił radnym sprawozdanie z realizacji programu współpracy 

powiatu kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi w 2023 roku. Przewodniczący 

poddał sprawozdanie pod głosowanie. W wyniku głosowania radni przyjęli powyższe 

sprawozdanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14)  

Jakub Goliński, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Celina 

Zając, Magdalena Durecka, Lesław Czernik, Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, Andrzej 

Olech, Artur Nowak, Norbert Waliczek, Damian Buła  

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4)  

Przemysław Panicz, Zdzisław Pelc, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel 

 

Do punktu 6 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący przedstawił radnym sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu  

w Kluczborku za okres od 11.03.2024r. do 05.04.2024r. Przewodniczący poddał 

sprawozdanie pod głosowanie.  W wyniku głosowania radni przyjęli powyższe sprawozdanie.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (12)  

Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Artur Nowak, Jakub Goliński, Celina Zając, Andrzej Olech, 

Mariusz Pieńkowski, Lesław Czernik, Norbert Waliczek, Robert Wietrzyk, Magdalena 

Durecka, Damian Buła  

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  

Jarosław Przybył, Marcin Michalski  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4)  

Przemysław Panicz, Zdzisław Pelc, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel 

 

Do punktu 7 porządku obrad 

 

Głos w wolnych wnioskach zabrał Wiceprzewodniczący Rady Pan Maciej Sitek, który 

powiedział, że do Biura Rady wpłynęły trzy pisma. Pierwsze to odpowiedź Dyrektora DPS-u 

w Gierałcicach w związku z kompleksową kontrolą przeprowadzoną przez Oddział Nadzoru  

i Kontroli Pomocy Społecznej Opolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Opolu. Drugie pismo 

dotyczy kwestii związanych ze wskazaniem sprawy do Ministra Sprawiedliwości Pana 

Adama Bodnara, kwestia związana ze szkołą STO w Kluczborku. Trzecie pismo  

jest to decyzja Naczelnego Sądu Administracyjnego w Opolu w związku z skargą kasacyjną 

od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu z dnia 22 września 2020 roku. 

Treść przedmiotowych dokumentów dostępna jest w Biurze Rady. Głos zabrał 

Przewodniczący który poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięć radnych, którym nie dane 

było doczekać zakończenia tej kadencji- Pana Radnego Andrzeja Butrę i Pana Wicestarostę 

Rafała Neugebauera. Przewodniczący powiedział, że miniona kadencja na pewno nie należała 

do łatwych i wiele osób ocenia ją jako jednoznaczną. Jedną z najtrudniejszych. I biorąc  

pod uwagę moje doświadczenie i życiowe, i samorządowe, to podpisuję się również  
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pod tą opinią. Początek naszej kadencji był bardzo trudny z tego względu, że mieliśmy 

olbrzymie zadłużenie, które udało się zniwelować dzięki wspólnej pracy, a głównie dzięki 

działalności Zarządu, z Panem Starostą na czele. Drugim olbrzymim wyzwaniem, jakie 

stanęło na naszej drodze, to była pandemia, która bardzo mocno ograniczała możliwości 

funkcjonowania naszego powiatu, ale również myślę, że sprostaliśmy. Powstały punkty 

szczepień.  Trzeci punkt, który był bardzo istotny, to wojna w Ukrainie. Efekt tej wojny był 

taki, że tysiące ludzi z Ukrainy napłynęło do całej Polski i również do naszego miasta,  

do naszego powiatu. Myślę, że Zarząd Powiatu, my jako radni, gmina i cała Polska, 

wykazaliśmy się olbrzymim sercem, olbrzymią troską i wsparciem dla tych ludzi. Przed nami, 

mam nadzieję, lepszy okres. Choćby z tego względu, że obiecane środki unijne z KPO,  

ale również programy unijne skierowane na rozwój naszego kraju, w nowej kadencji popłyną 

szerokim strumieniem. Myślę, że wyzwanie dla Nowej Rady, to będzie również wyzwanie, 

które będzie polegało na absorpcji tych środków w jak największej ilości. Wiadomo również 

to, że największą bolączką naszego powiatu jest służba zdrowia i drogi. Mam nadzieję,  

że w następnej kadencji uda nam się podnieść standard służby zdrowia i standard dróg 

powiatowych, do takiego poziomu, aby te drogi były naprawdę bezpieczne i żeby każdy 

mieszkaniec naszego powiatu poczuł to i zauważył. Przewodniczący podziękował  

za wspólną kadencję życząc dużo zdrowia, wytrwałości w realizacji swoich planów 

osobistych i zawodowych. Głos zabrał Starosta Pan Mirosław Birecki, który podziękował 

wszystkim radnym oraz kierownikom jednostek organizacyjnych powiatu i wszystkim 

pracownikom starostwa powiatowego za wkład wniesiony w rozwój powiatu kluczborskiego 

mijającej najdłuższej kadencji powiatu. Przewodniczący Rady wraz z Starostą wręczyli 

podziękowania wszystkim radnym kadencji 2018-2024. Przewodniczący Rady podziękował 

również pracownicom Biura Rady za pracę i wsparcie. 
 

Do punktu 8 porządku obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 

zebranym za udział w obradach i o godz. 15:45 zamknął LXIV Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

w Kluczborku 

Andrzej Olech 
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Anna Klyszcz 


